
PROTOKÓŁ III/2011r. 
 

z przebiegu obrad III  sesji Rady Gminy Lubrza odbytej w dniu 21 stycznia 2011r.  

w siedzibie Urzędu Gminy w Lubrzy w godz. od 9
00 

do 15
30

 

W sesji udział wzięło 15 radnych na stan 15. 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

Podjęto uchwały nr od III/13/2011r. do  III/23/2011r.  

Ponadto w sesji udział wzięli: 

 

1. Ryszard Skonieczek – Wójt Gminy Lubrza 

2. Helena Domagała- Skarbnik Gminy, 

3. Katarzyna Przewłocka – Sekretarz Gminy, 

4. Alina Słowikowska – protokolant 

 

Przewodniczący Rady Gminy Lubrza pan Piotr Kaczkowski otworzył III zwyczajną sesję 

Rady Gminy Lubrza, stwierdził prawomocność posiedzenia. 

Następnie przedstawił zmiany do porządku obrad. 

dodano  pkt.  - podjęcie uchwały w sprawie skargi Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i 

Autostrad Oddział w Zielonej Górze do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 

Gorzowie Wielkopolskim na uchwałę Nr XIV/100/08 z dnia 31 marca 2008 r. w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Lubrza (opublikowanej w 

Dzienniku Urzędowym Województwa Lubuskiego Nr 43 poz. 832), który ma być 

rozpatrywany po pkt. podjęcie uchwały w spr przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowani przestrzennego gminy Lubrza, w obrębach: Nowa Wioska, Lubrza, 

Staropole, Przełazy 

 pkt  – podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości       

gruntowych stanowiących mienie  komunalne Gminy Lubrza, 

 połączenie pkt. 13 i 14 - podjęcie uchwał  w sprawie zmiany nazwy zakładu budżetowego 

„Eko-Fort” i nadania statutu, dwie sprawy zawarto w jednej uchwale : w sprawie:  zmiany 

nazwy zakładu budżetowego „EKO-FORT”  oraz nadania nowego statutu. 

 
PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD PO ZMIANACH 

1.  Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2.  Ustalenie porządku obrad. 

3.  Informacja z prac Wójta między sesjami. 

4.  Informacja z prac Przewodniczącego Rady Gminy między sesjami 

5. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych za rok 2010. 

6. Podjęcie uchwały w spr. uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2011 

7. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu na rok 2011. 
1) odczytaniem projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem przez Wójta  

lub osobę przez niego wyznaczoną,  

2) odczytaniem opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały 

budżetowej,  

3) odczytanie opinii komisji ds. Budżetu i Finansów i Przewodniczącego komisji 



rewizyjnej 

4) odczytaniem propozycji wniosków zgłoszonych, nieuwzględnionych w projekcie 

budżetu,  

5) przedstawieniem ewentualnych autopoprawek Wójta do projektu uchwały,  

6) dyskusją nad projektem budżetu,  

7) głosowaniem wniesionych propozycji autopoprawek Wójta,  

8) głosowaniem pozostałych zgłoszonych wniosków  nieuwzględnionych przez Wójta   

9) głosowaniem uchwały. 

8.  Podjecie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Lubrza na lata 2011-2020 

9. Podjęcie uchwały w spr przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Lubrza w obrębach: Lubrza i Mostki. 

10. Podjęcie uchwały w spr przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowani przestrzennego gminy Lubrza, w obrębach: Nowa Wioska, Lubrza, 

Staropole, Przełazy. 

11. Podjecie uchwały w sprawie skargi Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i 

Autostrad Oddział w Zielonej Górze do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Gorzowie Wielkopolskim na uchwałę Nr XIV/100/08 z 

dnia 31 marca 2008 r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Lubrza (opublikowanej w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Lubuskiego Nr 43 poz. 832) 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

gruntowych stanowiących mienie komunalne Gminy Lubrza 

13.. Podjęcie uchwały w spr zmiany nazwy zakładu budżetowego  ,,Eko-Fort” na 

Samorządowy  Zakład Budżetowy. 

14. Podjęcie uchwały w spr nadania statutu zakładowi budżetowemu o nazwie     

Samorządowy Zakład Budżetowy 

15. Podjęcie uchwały w spr ustalenia opłaty za zrzut ścieków socjalno-bytowych 

dowożonych do Gminnej Oczyszczalni Ścieków w Lubrzy. 

16. Podjęcie uchwały w spr. uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Lubrza 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i wolontariacie 

w 2011r. 

17. Podjęcie uchwały w spr. zmiany uchwały nr IV/3/2007r. Rady Gminy Lubrza z dnia 

30 stycznia 2007r. w sprawie nadania statutu samorządowej instytucji kultury. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu  długoterminowego na  realizację  

skanalizowanie i zwodociągowanie północnej części Gminy Lubrza i budowę stacji 

SUW w Mostkach wraz z siecią wodociągową dla miejscowości Przełazy, Laski  

i Zagórze 

19. Interpelacje i wnioski radnych. 

20. Odpowiedzi na interpelacje. 



21. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Gminy Lubrza. 

22. Dyskusja i wnioski. 

23. Zakończenie obrad III sesji Rady Gminy Lubrza. 

 

Porządek obrad został przyjęty przy 13 głosach za. 

 

Odnośnie pkt. 3. 

Informacja z prac Wójta między sesjami. 

Do przekazania informacji z prac wójta między sesjami zobowiązał się Pan Ryszard 

Skonieczek – Wójt Gminy Lubrza. 

 

 przekształcenie Zakładu Budżetowego „Eko-Fort”. 

 Organ wykonawczy poinformował o zmianach personalnych w GOK i B -   

w związku z długotrwałą nieobecnością Pani Dyrektor A. Jaśkiewicz, zatrudniony 

został Pan Dariusz Roźniata., który został  p.o. dyrektora GOKiB. Dodatkowa zmiana 

kadrowa dotyczyła Pana Tomasza Błochowicza, który objął stanowisko kierownika do 

spraw bunkrów (tzw. Pętli Boryszyńskiej) 

 Następnie Wójt omówił główne założenia planu pracy związanej z właściwym 

funkcjonowaniem Pętli Boryszyńskiej, a więc: 

-w czasie sezonu tj. od marca-kwietnia zatrudnienie dodatkowej osoby na punkt przy Pętli, 

- główne zadanie to wyhamowanie tendencji spadkowej turystów odwiedzający podziemia,  

 a w dalszej kolejności doprowadzenie do wzrostu sprzedaży biletów. 

 Wójt podziękował mieszkańcom, Panu sołtysowi i wszystkim, którzy aktywnie 

uczestniczyli w  akcji – wywóz śniegu  z ulicy Świebodzińskiej w Lubrzy, 

poinformował też, że został zakupiony kompatybilny pług do odśnieżania. 

 sprawa fatalnego stanu nawierzchni dróg powiatowych, została zgłoszona do 

Starosty, który poinformował, iż mając na uwadze wykonanie naprawy nawierzchni 

nową technologią, zasadne jest, aby warunki atmosferyczne odpowiadały potrzebom 

„drogowców”, 

 realizacja dwóch projektów odnowy miejscowości Przełazy i Mostki- budowa 
świetlic, zagospodarowanie terenu, w związku z tym odbywają się spotkania i 

konsultacje z mieszkańcami tych miejscowości, jakiekolwiek zmiany w 

infrastrukturze wymagają prac projektowych;  

 uczestnictwo w liczeniu nietoperzy  min. z Dr Kokurewiczem; 

 w styczniu  odbyło się szkolenie dla Radnych Gminy; 

 odbyła się rozmowa z przedsiębiorcą, który zajmuje się zakładaniem kolektorów 

słonecznych i który szuka obszaru  kilkudziesięciu hektarów na ustawienie luster- 

które przetwarzają energie słoneczną; 

 spotkanie z projektantami terenów zielonych i projektantami świetlic; 

 spotkanie z dyrektorami szkół – sprawa ferii zimowych , podjęto decyzję by w czasie 

ferii dzieci przychodziły do GOKiB i świetlic wiejskich; 

 propozycja zrobienia lodowiska w parku przy kościele bez nakładów finansowych – 

przy pomocy strażaków; 

 nawiązany został kontakt telefoniczny z Panem Wołoszańskim w sprawie imprezy 

przy Pętli Boryszyńskiej, jego propozycja – Gmina 200 tys. zł i  firma ww. osoby 

200tys. zł.- gminy na to nie stać; 

 impreza plenerowa „Noc Nenufarów”- propozycja powrotu do pierwotnej wersji – 

zdecydowanie tańszej, w tej sprawie prowadzona była rozmowa z byłym 

pracownikiem GOK -Panem Rodakiem. 



 

Odnośnie pkt. 4. 

Informacja z prac Przewodniczącego Rady Gminy między sesjami. 

- uczestnictwo w spotkaniu Przewodniczących Rad  zorganizowane przez Panią Elżbietę 

Polak Marszałka Sejmiku Województwa. Województwo Lubuskie zajęło II miejsce w skali 

Polski w pozyskiwaniu środków unijnych, 

- aktywny udział w kreowaniu zakresu merytorycznego Rady Gminy w Lubrzy.  

 

o godzinie 9:55 przybył radny  Dawid Galimski stan radnych 14/15. 

 

  Odnośnie pkt. 5 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych za rok 2010. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Gminy pan Piotr Kaczkowski przeszedł do następnego punktu 

obrad tj.  przedstawienia Sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za rok 2010. 

 

Głos zabrała Pani Danuta Giecołd- inspektor Urzędu Gminy pełnomocnik Gminnej Komisji 

ds. Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, która przedstawiła  

sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych za rok 2010, które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Odnośnie pkt. 6 

Podjęcie uchwały w spr. uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na rok 2011 

Przewodniczący Rady Gminy pan Piotr Kaczkowski przeszedł do następnego punktu obrad tj. 

podjęcie uchwały w spr. uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na rok 2011. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Piotr Kaczkowski odczytał uchwałę w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2011, 

która stanowi załącznik do protokołu i poddał pod głosowanie. 

- uchwała została przyjęta przy 14  głosach za-, 

 

Odnośnie pkt. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie budżetu na rok 2011. 

1) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem przez osobę wyznaczoną 

przez Wójta,  

2) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej,  

3) odczytanie opinii komisji ds. Budżetu i Finansów i Przewodniczącego komisji rewizyjnej 

4) odczytanie propozycji wniosków zgłoszonych, nieuwzględnionych w projekcie budżetu,  

5) przedstawienie ewentualnych autopoprawek Wójta do projektu uchwały,  

6) dyskusja nad projektem budżetu,  

7) głosowanie wniesionych propozycji autopoprawek Wójta,  

8) głosowanie pozostałych zgłoszonych wniosków  nieuwzględnionych przez Wójta   

9) głosowanie uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Piotr Kaczkowski przeszedł do następnego punktu obrad tj 

podjęcie uchwały w sprawie budżetu na rok 2011. 



Następnie głos zabrała Pani Helena Domagała – Skarbnik Gminy Lubrza, która odczytała 

uchwałę Nr 508/2010 składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej 

Górze z dnia 3 grudnia 2010r. w sprawie wydania opinii o przedłożonym projekcie uchwały 

budżetowej na 2010 rok wraz z uzasadnieniem oraz możliwości sfinansowania deficytu 

budżetu w 2011 roku Gminy Lubrza, która stanowi załącznik do protokołu.  Następnie Pani 

Skarbnik przystąpiła do odczytania Uchwały w sprawie budżetu na rok 2011, po 

uwzględnieniu wszystkich uwag RIO w Zielonej Górze także wprowadzonych przez Wójta 

autopoprawek  do projektu budżetu i tak: 

ustala się: dochody budżetu na rok 2011  w łącznej kwocie -25 311 759,00 zł,     

            wydatki budżetu na rok 2011  w łącznej  kwocie -      29 947 147,00 zł, 

            deficyt budżetowy                                                 -        4 635 388,00 zł,                                              

      

Autopoprawki dotyczyły: 

Załącznik Nr 2 Uchwały budżetowej, 

-w rozdziale 75022 – ogólna kwota -50.800-,  przesunięcia miedzy paragrafami, 

- w rozdziale 75023 - zmiana w wyniku uwagi RIO dotyczącej WPF z § 6050- wydatki 

inwestycyjne zapisano w § 6630 dotacja dla samorządu województwa na zadania 

wykonywane w ramach porozumień; 

- w rozdziale 75414-Obrona cywilna-zmniejszono wydatki o kwotę -1 320,-dotyczy , 

obecnie  wynoszą -14 690,-wynagrodzeń osobowych pracowników( nagroda jubileuszowa 

wypłacona w roku 2010); 

- w rozdziale 75818- Rezerwy ogólne i celowe- zwiększono wydatki o kwotę -1320,- obecnie 

wynoszą – 54 120,- 

 - w rozdziale 92605- Zadania w zakresie kultury fizycznej- zmniejszono wydatki o kwotę- 

1000,-; 

- w rozdziale 80195 –Pozostała działalność- zwiększono wydatki o kwotę -1000,- w §3240-   

   stypendia dla uczniów. 

W dalszej części Pani Skarbnik przedstawiła wnioski, sołectw , które nie zostały ujęte do 

budżetu na rok 2011: 

- Lubrza- zakup wiaty przystankowej na Placu Wdzięczności, 

- Bucze-    zakup wiaty przystankowej, 

- Buczyna-Zagaje- doprowadzenie energii elektrycznej do boiska, ułożenie polbruku przy 

boisku, naprawa drogi, 

- Staropole- naprawa drogi dojazdowej do bloków, dofinansowanie przebudowy boiska 

sportowego, uzupełnienie oświetlenia, dofinansowanie różnych uroczystości, 

- Mostki- budowa chodnika od kościoła w kierunku szkoły, utwardzenie placu przy kościele, 

montaż lamp oświetleniowych przy wskazanych posesjach, 

-Przełazy- budowa brakującego chodnika w miejscowości przy wskazanych posesjach. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Pan Piotr Kaczkowski poprosił  Panią Ewę Graff 

Przewodniczącą Komisji ds. Budżetu i Finansów o odczytanie opinii komisji ds. Budżetu i 

Finansów i Przewodniczącego komisji rewizyjnej. 
Głos zabrała radna Pani Ewa Graff, która odczytała stanowisko Komisji ds. Budżetu i Finansów i 

Przewodniczącego komisji rewizyjnej w sprawie zaopiniowania projektu Budżetu Gminy Lubrza 

na rok 2011.- komisja postanowiła zaopiniować pozytywnie ( opinia stanowi załącznik do 

protokołu). 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Pan Piotr Kaczkowski przeszedł do kolejnego punktu 

obrad tj. dyskusja nad projektem budżetu. 

 

Sołtys miejscowości Staropole Pan Grzegorz Iwanicki  wyjaśnił sprawę drogi prowadzącej w 

kierunku bloków, że jest to droga gminna- chodzi właśnie o remont tej drogi, a druga kwestia 



to boisko sportowe, gdzie dużo prac wykonano w czynie społecznym i chodzi o 

dofinansowanie przy ułożeniu nowej nawierzchni,- trzecia sprawa to park, jego adaptacja np. 

na plac zabaw.  

Pani Skarbnik wyjaśniła, że jeżeli chodzi o drogę dojazdową nie było to dokładnie 

sprecyzowane i sugerowało, że chodzi o drogę powiatową ;jeżeli chodzi o adaptację parku, to 

ze środków Gm.Progr.Profil.i Rozw. Problemów Alkoholowych; w sprawie boiska 

sportowego- Gmina nie jest w całości właścicielem tego terenu, część jest własnością Lasów 

Państwowych. 

 

Radny Pan Krzysztof Gadawski zapytał o brakującą w oświacie kwotę- 56 000,- i jaki to 

będzie miało wpływ na budżet.  

Pani Skarbnik Helena Domagała wyjaśniła, że kwota 56 tys. zł. jest to wyrównanie  różnicy 

wynagrodzenia do średniego wynagrodzenia dla nauczycieli, wynikającego z karty 

nauczyciela, a które ustala Minister Oświaty. Wpływ na budżet odniesie bezpośredni skutek, 

ponieważ środki na wypłatę należy wygenerować. 

 

Radny Pan Stanisław Kendzia zadał pytanie odnośnie planowanego deficytu na rok 2011 w  

kwocie ponad – 4 mln. zł. i zaciąganych kredytów, czy nie będzie to zagrożeniem dla budżetu 

gminy., których budynków gminnych dotyczy kwota przeznaczona na remonty i na punkty 

świetlne czy to kwota zaległa czy nowa na ten rok. 

Pani Skarbnik wyjaśniła; kredyty – inwestycyjne realizujemy 2 zadania, na dzień dzisiejszy 

nie ma zagrożenia dla budżetu, Wieloletnia Prognoza Finansowa do roku 2020 obejmuje 

spłatę kredytu, jeżeli chodzi o kwotę 100 tys. zł. dotyczy to budynków ogółem, a odnośnie 

punktów świetlnych jest to sprawa nowa dotyczy roku 2011. 

 

Radny Pan Maciej Flejsierowicz zapytał co zostało przyjęte do budżetu z każdego sołectwa. 

Pani Skarbnik udzieliła odpowiedzi-  

Lubrza- 5 tys. budowa ścieżki rowerowej, organizacja  różnych imprez, 

Bucze-  zakup lampy oświetleniowej, zakup drobnego sprzętu, 

Zagórze- remont świetlicy, 

Buczyna- malowanie świetlicy, 

Staropole- prace przy boisku 

Nowa Wioska- prace w ramach funduszu sołeckiego., 

Mostki-środki w ramach funduszu sołeckiego, 

Boryszyn- większość zadań ze śr.Przeciw.Akoholizmowi. 

 

Pan Przewodniczący Piotr Kaczkowski poddał pod głosowanie  

1)wniesione  autopoprawki Wójta Gminy Lubrza 

             

                 -autopoprawki zostały przyjęte przy 14 głosach za, 

2) nieprzyjęcie wniosków nie ujętych w budżecie   

 

                   - propozycja przyjęta przy  8 głosach za,- 6 wstrzymujących 

 

3) uchwał w sprawie budżetu na rok 2011, która stanowi załącznik do protokołu. 

                        - uchwała została przyjęta przy 14  głosach za-, 

 

  

Godzina 12:45 przybył radny Pan Jan Kaniecki stan radnych 15/15 

 



Odnośnie pkt. 8 

„Podjecie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Lubrza na lata 2011-2020” 

Przewodniczący Rady Gminy pan Piotr Kaczkowski przeszedł do następnego punktu obrad tj 

podjęcie uchwały w spr. uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lubrza na lata 

2011-2020. 

 

Pani Skarbnik Helena Domagała  wyjaśniła, że WPF uchwala się co roku, i najlepiej jest 

uchwalać tylko raz w roku, a w budżecie tak wprowadzać zmiany w dochodach i wydatkach, 

by nie zmieniały wyniku, gdyż zmiana wyniku skutkuje zmianami WPF. 

 

Radny Pan Maciej Flejsierowicz zapytał czy kwoty  dochodów w WPF są wiążące, Pani 

Skarbnik odpowiedziała, że tak. 

 

Przewodniczący Rady Gminy pan Piotr Kaczkowski odczytał uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lubrza na lata 2011-2020, która stanowi załącznik 

do protokołu i poddał pod głosowanie. 

              - uchwała została przyjęta przy 12  głosach za-, -3-przeciw 

 

 

Odnośnie pkt. 9 

Podjęcie uchwały w spr przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Lubrza w obrębach: Lubrza i Mostki. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Piotr Kaczkowski przeszedł do następnego punktu obrad tj. 

podjęcie uchwały w spr przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Lubrza w obrębach: Lubrza i Mostki. 

 

Następnie głos zabrał radny Pan Marek Szymczak przewodniczący komisji ds. planowania 

przestrzennego i gospodarki nieruchomościami, który poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębach 

Lubrza, Mostki 

  

Przewodniczący Rady Gminy pan Piotr Kaczkowski odczytał uchwałę w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Lubrza w obrębach: Lubrza i Mostki, która stanowi załącznik do protokołu i poddał 

pod głosowanie: 

 

              - uchwała została przyjęta przy 13  głosach za, i 2 - wstrzymujących 

 

Odnośnie pkt10 

Podjęcie uchwały w spr przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowani przestrzennego gminy Lubrza, w obrębach: Nowa Wioska, Lubrza, 

Staropole, Przełazy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Piotr Kaczkowski przeszedł do następnego punktu obrad tj. 

podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowani przestrzennego gminy Lubrza, w obrębach: Nowa Wioska, Lubrza, 

Staropole, Przełazy. 

 



Następnie głos zabrał radny Pan Marek Szymczak przewodniczący komisji ds. planowania 

przestrzennego i gospodarki nieruchomościami, który poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębach 

Nowa Wioska, Lubrza, Staropole, Przełazy  

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Piotr Kaczkowski odczytał uchwałę w spr. przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowani przestrzennego gminy Lubrza,  

w obrębach: Nowa Wioska, Lubrza, Staropole, Przełazy, która stanowi załącznik i poddał pod 

głosowanie: 

 

- uchwała została przyjęta przy 13  głosach za-, 2-wstrzymujących 

 

Odnośnie pkt11 

Podjecie uchwały w sprawie skargi Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad 

Oddział w Zielonej Górze do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gorzowie 

Wielkopolskim na uchwałę Nr XIV/100/08 z dnia 31 marca 2008 r. w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Lubrza (opublikowanej w 

Dzienniku Urzędowym Województwa Lubuskiego Nr 43 poz. 832  
 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Piotr Kaczkowski przeszedł do następnego punktu obrad tj. 

podjęcie uchwały w spr. skargi Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w 

Zielonej Górze do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gorzowie Wielkopolskim na 

uchwałę Nr XIV/100/08 z dnia 31 marca 2008 r. w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Lubrza (opublikowanej w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Lubuskiego Nr 43 poz. 832. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Pan Piotr Kaczkowski odczytał uchwałę w spr skargi 

Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Zielonej Górze do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gorzowie Wielkopolskim na uchwałę Nr 

XIV/100/08 z dnia 31 marca 2008 r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Lubrza (opublikowanej w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Lubuskiego Nr 43 poz. 832), która stanowi załącznik do protokołu i poddał pod głosowanie: 

 

- uchwała została przyjęta przy 15  głosach za; 

 

Odnośnie pkt12 

 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych 

stanowiących mienie komunalne Gminy Lubrza 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Piotr Kaczkowski przeszedł do następnego punktu obrad tj. 

podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych 

stanowiących mienie komunalne Gminy Lubrza. 

 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady Gminy Pan Piotr Kaczkowski odczytał uchwałę 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych stanowiących mienie 

komunalne Gminy Lubrza, która stanowi załącznik do protokołu  i poddał pod głosowanie: 

 

- uchwała została przyjęta przy 15  głosach za; 

 



Odnośnie pkt13 i 14 

Podjęcie uchwały w spr zmiany nazwy zakładu budżetowego  ,,Eko-Fort” na 

Samorządowy  Zakład Budżetowy i nadania nowego statutu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Piotr Kaczkowski przeszedł do następnego punktu obrad tj. 

podjęcie uchwały w sprawie zmiany nazwy zakładu budżetowego  ,,Eko-Fort” na 

Samorządowy  Zakład Budżetowy i nadania nowego statutu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Piotr Kaczkowski odczytał uchwałę w sprawie zmiany 

nazwy zakładu budżetowego  ,,Eko-Fort” na Samorządowy  Zakład Budżetowy i nadania 

nowego statutu i poddał pod głosowanie:  

- uchwała została przyjęta przy 15  głosach za; 

 

 

 Odnośnie pkt 15 

Podjęcie uchwały w spr ustalenia opłaty za zrzut ścieków socjalno-bytowych dowożonych 

do Gminnej Oczyszczalni Ścieków w Lubrzy. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Piotr Kaczkowski przeszedł do następnego punktu obrad tj. 

podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty za zrzut ścieków socjalno-bytowych 

dowożonych do Gminnej Oczyszczalni Ścieków w Lubrzy. 

W tej sprawie udzielił głosu Dyrektorowi „Eko-Fortu” Panu Ociepie. Pan dyrektor wyjaśnił, 

że ta podwyżka, nie jest wysoka , jeżeli chodzi o przewożników, a znacząca dla zakładu- w 

skali roku byłaby to kwota około 20 tys.zł. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Piotr Kaczkowski odczytał uchwałę w sprawie ustalenia 

opłaty za zrzut ścieków socjalno-bytowych dowożonych do Gminnej Oczyszczalni Ścieków 

w Lubrzy i poddał pod głosowanie: 

 przy 15 głosach wstrzymujących uchwała nie przeszła, 
 Odnośnie pkt 16 

Podjęcie uchwały w spr. uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Lubrza z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i wolontariacie w 2011r. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Piotr Kaczkowski przeszedł do następnego punktu obrad tj. 

podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Lubrza z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i wolontariacie w 2011r. 

Pani Katarzyna Przewłocka Sekretarz Gminy wyjaśniła, że zadaniem Gminy będzie 

ogłoszenie konkursu ofert na realizację zadań wynikających z ustawy. Stowarzyszenia 

sportowe działające na terenie naszej gminy, które otrzymają dotacje, na koniec roku są 

zobowiązane złozyć sprawozdania z wykorzystania tych dotacji. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Piotr Kaczkowski odczytał uchwałę w sprawie uchwalenia 

rocznego programu współpracy Gminy Lubrza z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności 

pożytku publicznego i wolontariacie w 2011r., która stanowi załącznik do protokołu i poddał 

pod głosowanie: 

 

 uchwała została przyjęta przy 15  głosach za;  

Odnośnie pkt 17  

Podjęcie uchwały w spr. zmiany uchwały nr IV/3/2007r. Rady Gminy Lubrza z dnia 30 

stycznia 2007r. w sprawie nadania statutu samorządowej instytucji kultury.  



Przewodniczący Rady Gminy Pan Piotr Kaczkowski przeszedł do następnego punktu obrad tj. 

podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr IV/3/2007r. Rady Gminy Lubrza z dnia 30 

stycznia 2007r. w sprawie nadania statutu samorządowej instytucji kultury. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Piotr Kaczkowski odczytał uchwałę w sprawie zmiany 

uchwały nr IV/3/2007r. Rady Gminy Lubrza z dnia 30 stycznia 2007r. w sprawie nadania 

statutu samorządowej instytucji kultury, która stanowi załącznik do protokołu i poddał pod 

głosowanie: 

 uchwała została przyjęta przy 15  głosach za; 
 

Odnośnie pkt 18  
Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu  długoterminowego na  realizację  

skanalizowanie i zwodociągowanie północnej części Gminy Lubrza i budowę stacji SUW w 

Mostkach wraz z siecią wodociągową dla miejscowości Przełazy, Laski  

i Zagórze 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Piotr Kaczkowski przeszedł do następnego punktu obrad tj. 

podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu  długoterminowego na  realizację  

skanalizowanie i zwodociągowanie północnej części Gminy Lubrza i budowę stacji SUW w 

Mostkach wraz z siecią wodociągową dla miejscowości Przełazy, Laski i Zagórze. 

 

Pani Helena Domagała Skarbnik Gminy wyjaśniła, że kredyt ten jest ujety w WPF, gmina 

bierze ten kredyt na wkład własny na realizację zadania ,a pozostałą część sfinansujemy ze 

środków unijnych. 

Podjęcie samej uchwały nie jest równoznaczne z zaciągnięciem kredytu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Piotr Kaczkowski odczytał uchwałę w sprawie 

zaciągnięcia kredytu  długoterminowego na  realizację  skanalizowanie i zwodociągowanie 

północnej części Gminy Lubrza i budowę stacji SUW w Mostkach wraz z siecią 

wodociągową dla miejscowości Przełazy, Laski i Zagórze, która stanowi załącznik do 

protokołu i poddał pod głosowanie: 

 uchwała została przyjęta przy 15  głosach za; 
 

Odnośnie pkt 19  

Interpelacje i wnioski radnych. 
 

Wnioski  z posiedzenia 

Rady Gminy  Lubrza z dnia 21.01.2011 

Radny/a  Kuczyński Stanisław 

  

 prośba przyjęcie plaży od ANR w miejscowości Tyczyno, obok 

ośrodka wypoczynkowego Relax o powierzchni 0,18ha, jest to plaża 

służąca mieszkańcom sołectwa. 

  

Przekazano ..................................... 

  

Radny/a Piotr Kaczkowski 

  

prośba o ponowne wykarczowanie korzeni drzew stanowiących 

pozostałość w „Parku  Boryszyn”, po niedokończonych pracach zleconych przez 



Starostwo; 

  

Przekazano ..................................... 

  

prośba o  uwzględnienie uzupełnienia oświetlenia przy tzw. 

„Parku Boryszyn” i drodze do posesji P. Hołownia. 

  

Przekazano ...................................... 

  

Radny /a Kendzia Stanisław 

  

prośba o naprawę instalacji elektrycznej w GOK_u w Lubrzy. 

  

Przekazano ....................................... 

  

Radny/a Ozimkowska Małgorzata 

  

 prośba o naprawienie odcinka drogi gminnej przy posesji Pana Stefana 

Popieleckiego, ponieważ jest w bardzo złym stanie , jest to droga ,która jest 

uczęszczana przez mieszkańców do sklepu, kościoła, remizy strażackiej i na 

cmentarz; 

  

Przekazano………………………….. 

  

 prośba o naprawienie mostku, który przebiega wzdłuż kanału jak również 

znajduje się on na drodze gminnej , mostek zagraża bezpieczeństwu przechodzących 

mieszkańców, jak również dzieci chodzących do szkoły. 

  

Przekazano…………………………. 

  

Radny/a  Szaj Krzysztof 

  

 prośba o zakup i montaż tablicy ogłoszeń  w miejscowości Laski 

  

Przekazano…………………………… 

  

Odnośnie pkt 20  

Odpowiedzi na interpelacje. 
Głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy Lubrza pan Piotr Kaczkowski przedstawił wnioski 

i odpowiedzi na wnioski z sesji Rady Gminy Lubrza z dnia 6 grudnia 2010r. 

-wnioski i odpowiedzi na wnioski stanowią załącznik do protokołu. 

Odnośnie pkt 21  

Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Gminy Lubrza. 
 

Protokół z poprzedniej sesji Rady Gminy został wyłożony godzinę przed sesją, bez jego 

odczytywania 

  

 protokół z poprzedniej sesji Rady Gminy został przyjęty przy 15 głosach za-, 



 Odnośnie pkt 22  

Dyskusja i wnioski. 
 

Głos zabrał Pan Kazimierz Krajczyński radny powiatu świebodzińskiego, który podziękował 

za wsparcie i wybranie go do Rady Powiatu , a także obiecał ścisłą współpracę. 

Poninformował też o planowanym w m-cu marcu spotkaniu w Starostwie wójtów, 

burmistrzów z terenu powiatu, którego celem będzie ustalenie planu pracy na najbliższe 4 lata 

omówienie zadań inwestycyjnych. 

Pan Krajczyński odniósl się także do kwestii drogi Ługowo- Lubrza, jednej z najgorszych 

dróg w powiecie. Sprawa remontu tej drogi ma być rozpatrzona na najbliższej sesji Rady 

Powiatu. 

 

Pan Operchał sołtys z miejscowości Przełazy poinformował, że podczas odśnieżania zostały 

uszkodzone drogi, w Laskach droga wymaga naprawy. 

 

Pan Stanisław Kendzia Wiceprzewodniczący Rady Gminy podał informacyjne terminy Sesji 

Rady Gminy na rok 2011.: 

 

21 styczeń 

18 luty 

25 marzec 

13 maj 

17 czerwiec 

02 wrzesień 

14 październik 

25 listopad 

30 grudzień 

 

Na tym zakończono posiedzenie sesji. 

  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Piotr Kaczkowski podziękował za udział w obradach sesji 

oraz dokonał oficjalnego zamknięcia III zwyczajnej sesji Rady Gminy Lubrza. 

          

  
Protokołowała:                                                                                                   Przewodniczący Rady Gminy 
Alina Słowikowska                                                                                  Piotr Kaczkowski                   

 

 


